



Protokoll styrelsemöte 2016-06-18

Fysiskt möte under klubbdagarna

Närvarande: Niklas, Pernilla, Helena, Mattias, Johanna, Stefan & Åsa

§11

Mötet öppnas

§12

Niklas väljs som sekreterare

§13

Justerare väljs till Pernilla

§14

Dagordningen godkänns

§15

Inga invändningar på föregående protokoll

§16 Jaktprov

-Höstens provledning:

Provledning till Ramundberget och Edevik saknas fortfarande.

-Rutiner kring resultatredovisning:

Vi har fått viss kritik från FA att NNFK är dåliga på att redovisa sina prov. Styrelsen tar till sig kritiken och ska se till att checklistan följs.

§17 Övriga aktiviteter

-Medverkan sommarens mässor (Västgård, Bruksvallarna):

Nya roll-ups är på gång som skall vara klara till mässorna.

-Personal behövs till montrarna, förfrågan går ut på sociala medier.

§19 Övriga frågor

-Logotyp

Johan Fredholm har utarbetat några förslag på en ny logotyp som lämpar sig bättre för tryck än den vi har nu. Vi tittade på förslagen och kom fram till några förbättringar som lämnas till Johan.

-Johanna informerar att ett lager är upptaget i bokföringen. Eftersom lagret inte finns, kommer Johanna lösa upp lagret i bokföringen.

§20 Tid för nästa möte

Åsa skickar förslag.



Niklas Junel



Pernilla Stennek



Åsa Vilson